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New Zealand 
 

and 
 

Switzerland 

Agreement between New Zealand and the Swiss Confederation on sanitary measures appli-

cable to trade in live animals and animal products (with annexes). Wellington, 

17 November 2010 

Entry into force:  1 May 2012, in accordance with article 18  

Authentic texts:  English and German 

Registration with the Secretariat of the United Nations:  New Zealand, 21 March 2013 

Only the authentic English and German texts of the Agreement and their translations into French are published herein. 

The annexes are not published herein, in accordance with article 12 (2) of the General Assembly regulations to 

give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended, and the publication practice of the 

Secretariat. 

 

 

 

Nouvelle-Zélande 
 

et 
 

Suisse 

Accord entre la Nouvelle-Zélande et la Confédération suisse sur les mesures sanitaires 

applicables au commerce d'animaux vivants et de produits animaux (avec annexes). 

Wellington, 17 novembre 2010 

Entrée en vigueur :  1er mai 2012, conformément à l'article 18  

Textes authentiques :  anglais et allemand 

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  Nouvelle-

Zélande, 21 mars 2013 

Seuls les textes authentiques anglais et allemand de l'Accord et leur traduction en français sont publiés ici. Les annexes 

ne sont pas publiées ici, conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale 

destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé, et  à la pratique du 

Secrétariat dans le domaine des publications. 
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